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Zápis z jednání školské rady 

Termín 

konání 
08. června 2023 

Místo konání Na Návsi 5, Babice, PSČ 251 01 

Přítomni 

členové školské rady:  

JUDr. Peter Andris, Ing. Pavla Šaterová, Mgr. Luděk Michalik, Ing. Jitka Tkadlecová, 

Mgr. Marek Šimoňák, Ing. Marina Andrlíková 

 

hosté: 

Ing. Petra Dobešová, Marie Zicháčková, Bc. Markéta Kalců 

 

Rozdělovník 

JUDr. Peter Andris, Ing. Pavla Šaterová, Ing. Petra Dobešová, Mgr. Luděk Michalik, 

Mgr. Marek Šimoňák, Ing. Jitka Tkadlecová, Ing. Marina Adrlíková, Marie 

Zicháčková, Bc. Markéta Kalců 

 

 

Program jednání: 

1. Přivítání 
2. Volba zapisovatele 
3. Změna člena školské rady za zřizovatele 

4. Info o volbách členů školské rady: M. Michalik, M. Šimoňák a P. Šaterová 
5. Projednání Vnitřního řádu kolejí OG-2020-13 V3: M. Šimoňák 
6. Flexiboarding: představení M. Šimoňák 
7. Návrh na termín dalšího setkání školské rady: 30. 8. od 9.00 k projednání úprav ŠVP, 

Školního řádu, Community Codex a Community Codex Support Systém 
8. Aktuální informace ze ZŠ 
9. Aktuální informace z gymnázia 
10. Aktuální informace z kolejí 
11. Ostatní podněty 

 
1. Přivítání a schválení programu 

Luděk Michalik přivítal přítomné členy školské rady Open Gate a seznámil je s programem. 

Členové školské rady jednomyslně a bez výhrad s programem souhlasili.  

 

2. Hlasování o zapisovateli 

Návrhy: Jitka Tkadlecová  
Hlasování  
Pro: JUDr. Peter Andris, Ing. Pavla Šaterová, Mgr. Luděk Michalik, Mgr. Marek Šimoňák 
Proti: 0; Zdržel se: Ing. Jitka Tkadlecová 
Školská rada schválila Jitku Tkadlecovou zapisovatelkou pro dnešní zasedání školské rady. 
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3. Změna člena školské rady za zřizovatele 
K 30. 6. 2023 odchází Jitka Tkadlecová z pozice externí komunikace a tiskové mluvčí školy 
Open Gate, a tím zaniká i její mandát ve školské radě. Od 1. 7. byla zástupcem zřizovatele ve 
školské radě jmenována Markéta Kalců, která v Open Gate pracuje jako manažerka interní 
komunikace a tajemnice ředitelky. 
 

4. Info o volbách členů školské rady: M. Michalik, M. Šimoňák a P. Šaterová 
Blíží se konec tříletého funkčního období tří výše uvedených členů školské rady, tj. dvou 
zástupců školy a zástupkyně rodičů. Připravíme volby dle pravidel pro volby nových členů. 
 

5. Projednání Vnitřního řádu kolejí OG-2020-13 V3: M. Šimoňák 
Upravený dokument obdrželi členové školské rady emailem před konáním tohoto setkání. 
Informace pro Školskou radu: v listopadu 2022 byl Vnitřní řád kolejí odsouhlasen ČŠI. Nyní 
jsme řád doplnili o dva body: 
a/ Postup při podezření na držení omamných látek. 
b/ Postup pro případ, kdy na pokoj studentů vstupuje jiná osoba, například vychovatel. 
Zákonní zástupci před zahájením nového školního roku podepíší souhlas s Vnitřním řádem 
kolejí.  
 
Vychovatelé Vnitřní řád kolejí prošli se studenty bydlícími na koleji. Zákonní zástupci obdrží 
jeho aktualizovanou verzi emailem v červnu a pak v posledním týdnu prázdnin před zahájením 
nového školního roku. 
 
Dotaz P. Andris: Jaký byl dosud režim pro vstup na studentské pokoje?  

Odpověď M. Šimoňák: Vstup na pokoje studentů dosud nebyl formálně ve Vnitřním řádu kolejí 

upraven. 

Dotaz P. Andris: Jaký je postup v případě podezření na nevhodné chování studenta? 

Odpověď L. Michalik: máme nastavený sled postupných kroků, kterými zjišťujeme skutečný 

stav a konkrétní zapojení jednotlivých studentů, na ně v případě potřeby navazují výchovná 

opatření. Zároveň máme velmi pestré preventivní aktivity. 

6. Flexiboarding: představení M. Šimoňák 
Flexiboarding: nová placená služba školy pro studenty, kteří do školy denně dojíždějí; mohou 

využít ubytování na kolejích, například pokud rodiče odjedou na služební cestu, mají večerní 

program mimo domov a nemohou se o dítě postarat; nebo pokud se chce student účastnit 

odpoledního/večerního programu ve škole. 

V květnu proběhl pilotní provoz, který se osvědčil. I celý následující školní rok bude služba 

v pilotním provozu. 

Máme finální verzi dokumentu, za jakých podmínek bude tato služba nabízena studentům od 

nového školního roku, tento bude od září 2023 k dispozici na webu školy (v sekci pro rodiče). 

Objednání probíhá emailem flexiboarding@opengate.cz. 

 

7. Návrh na termín konání dalšího setkání školské rady: 30. 8. od 9.00 k projednání úprav ŠVP, 
Školního řádu, Community Codex a Community Codex Support Systém 
Předseda Školské rady navrhl pro další setkání termín mimořádně ještě před zahájením 

nového školního roku, a to 30. 8. 2023 od 9.00. 

Důvodem je potřeba projednat změny v některých dokumentech, které tým školy připraví 

během prázdnin. 

Hlasování o mimořádném termínu 

Návrhy:  30. 8. 2023 od 9.00 
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Hlasování  
Pro: JUDr. Peter Andris, Ing. Pavla Šaterová, Mgr. Luděk Michalik, Mgr. Marek Šimoňák, Ing. 
Jitka Tkadlecová, Ing. Marina Andrlíková 
Proti: 0 
Školská rada schválila mimořádný termín zasedání školské rady. 

 

8. Aktuální informace ze ZŠ 

Informace od Marie Zicháčkové: 
Proběhly Jednotné přijímací zkoušky na osmileté gymnázium; z 5. třídy ZŠ OG bylo přijato na 

gymnázium Open Gate 14 dětí (z 20 žáků 5. třídy podalo přihlášku na gymnázium OG 19 dětí), 

nastoupí 13. To je vynikající výsledek.  

Ostatní žáci přestoupí do druhého stupně jiných ZŠ. 

 

V příštím roce uspořádáme pro rodiče žáků ZŠ Kavárnu pro rodiče, kde je podrobně 

seznámíme s naším systémem přípravy na JPZ. 

 

Dotaz P. Andris: Bude se nějak měnit příprava dětí na JPZ?  

Odpověď M. Zicháčková: Příprava začíná už ve 4. třídě, budeme pokračovat v nastaveném 

formátu, tzn. přípravu budou zajišťovat společně P. Kobrová a M. Zicháčková. 

 

Proběhlo setkání s rodiči budoucích prvňáčků, představili jsme učitele pro budoucí první třídu. 

 

Personálie: Nastoupí dva noví učitelé angličtiny, rodilí mluvčí. 

 

Připravujeme srovnávací testy pro 2. - 5. třídu s P. Kobrovou. 

 

Dotaz P. Šaterová: bude pokračovat Saša u své třídy? 

Odpověď M. Zicháčková: Ano, máme to tak pro příští rok naplánováno, bude ale samozřejmě 

učit v kombinaci s dalšími vyučujícími. 

 
9. Aktuální informace z gymnázia 

Informace od Luďka Michalika: 
 
Výsledky přijímací zkoušky: do primy se hlásilo 91 dětí, přijali jsme 36 studentek a studentů do 

primy; z nich sedm bude bydlet na kolejích. 

Úspěšně proběhly maturity i zkoušky IB, výsledky IB budeme znát na začátku prázdnin. 

V posledním školním týdnu plánujeme sportovní den, klauzury Art předmětů, No Taboo 

konferenci (40 řečníků), Run and Help. Harmonogram zašleme zákonným zástupcům. 

Personálie:  

_přijali jsme novou učitelku předmětu IB DP Economics and Business Management; 

_Erica Blanco, učitelka španělštiny, se z rodinných důvodů vrací zpět do Španělska, přijali jsme 

novou rodilou mluvčí;  

_posilujeme české odd.: nastoupí nový češtinář;  

_z odd Art odchází P. Pětiletá, navyšujeme úvazky u ostatních učitelů v tomto odd. 
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Ředitelka školy bude informovat o všech změnách zákonné zástupce ještě před koncem tohoto 

školního roku. 

V červnu proběhne odpolední setkání s rodiči budoucích primánů. Děti, které budou bydlet na 

kolejích a jejich zákonní zástupci přijedou o den dříve před setkáním (12. 6.), aby si vyzkoušeli 

bydlení na koleji. 

10. Aktuální informace z kolejí 
Informace od Marka Šimoňáka: 
Na kolejích máme několik dětí z Ukrajiny, velmi dobře se adaptovaly. 

V pilotním provozu zkoušíme přístup na koleje za pomoci čipu – o prázdninách vyhodnotíme, 

jak se tento způsob osvědčil, slibujeme si, že budeme mít lepší přehled o pohybu dětí. 

 

Personálie: 

_na pozici denní vychovatelky nastoupí nová kolegyně, která bude zároveň zástupkyní ředitele 

kolejí; 

_máme otevřenou pozici vychovatelky/vychovatele. 

 

11. Ostatní podněty a informace 
 
Fungování ŠOL: L. Michalik 

▪ ŠOL ve webovém rozhraní funguje dobře, v app nefunguje výpočet průběžného hodnocení 

(řešíme). 

 

Kroužky a akademické kluby: M. Šimoňák 

▪ Budou nově převedeny pod ŠOL, kde bude k dispozici jejich seznam i informace o docházce. 

▪ Gymnazisté uvidí vše v jednom rozvrhu, tzn. školní část i například kroužky nebo 

akademické kluby. 

▪ Nabídku kroužků plánujeme rozšířit o řemeslný kroužek a akademické kluby o psychologii. 

 

Prázdniny – opravy v areálu: P. Dobešová 

▪ Plánujeme opravu všech silničních povrchů v areálu školy. 

▪ Dále připravujeme vylepšení interiéru i exteriéru divadla. 

 

Podněty od rodičů: 

Dotazy P. Šaterové, od rodičů studentů: 
▪ Je možné alespoň pro nižší gymnázium přidat kraťasy a košile s krátkým rukávem jako 

součást uniformy? 

Odpověď P. Dobešová: studenti mají k dispozici letní dlouhé kalhoty a polo trika s krátkým 

rukávem (v různých barvách); ale zvážíme se zřizovatelkou školy, zda je pro nižší 

gymnázium možné doplnit také kraťasy. 

Poznámka od zástupců rodičů k barvě letních kalhot: u dětí jsou letní kalhoty méně 

oblíbené pro jejich barvu, kterou nazývají „šmoulí“.  

 

▪ Je možné zjistit, zda dítě chodí na obědy?  

 Odpověď P. Dobešová: rodiče mohou napsat p. Vášovi, vedoucímu školního stravování, 

dotaz emailem; dítě se „čipuje“ a máme tedy přehled o jeho docházce do jídelny. 
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▪ Taneční: mohou se zapojit i denní studenti? 

Odpověď M. Šimoňák: pro taneční pronajmeme v příštím školním roce sál v obci Babice, 

který má větší kapacitu než sál ve školním divadle; taneční jsou určeny především pro 

studenty kvinty, a to jak pro ty bydlící na koleji, tak i denně dojíždějící. 

 

▪ Někteří rodiče dětí na nižším gymnáziu se domnívají, že se děti neposouvají dostatečně 

v angličtině.  

Odpověď L Michalik: dlouhodobě se nám potvrzuje, že naši studenti opouští školu 

s vynikající úrovní angličtiny, stojíme si tedy za tím, že systém je dobře nastaven. 

 

▪ Někteří rodiče mají výhrady k tomu, že studenti gymnázia nemohou být na hřišti v době, 

kdy tam jsou děti ze ZŠ. 

Odpověď L Michalik: toto opatření platí pouze v době polední pauzy, a to z důvodu 

bezpečnosti, v tuto dobu mohou gymnazisti užívat sportovní halu. 

 

▪ Maminka studenta se ozvala s podnětem, aby škola revidovala, jak přistupuje k užívání 

mobilních tel. – chce být represivnější. 

Odpověď P. Dobešová: ve škole dodržujeme například výlety, sportovní kurzy a jídelnu bez 

mobilů; v hodině mohou studenti užívat elektronická zařízení pouze na vyzvání učitele. 

Nechceme přidávat více zákazů, ale věnujeme se prevenci. 

 

▪ Rodiče letošních absolventů vzkazují vedení školy poděkování za celých osm let, za 

podporu a péči o jejich děti. 

 

Dotazy P. Andris, od rodičů studentů: 
▪ Někteří rodiče se ozvali s výhradou k velikosti porcí v jídelně. 

Odpověď P. Dobešová: děti si mohou vzít kolik chtějí a snědí, od polévky až po salátový bar a 

ovoce; rodič si může přijít oběd do jídelny vyzkoušet. Učitelé si spíše všímají toho, že některé 

děti si nevhodně skládají jídelníček, například chtějí pouze maso nebo jen hranolky. 

Další setkání školské rady se uskuteční 30. 08. 2023 od 9.00 v Open Gate. 

Zápis vyhotoven v Babicích dne 8. června 2023. 

 

........................................ 

Mgr. Luděk Michalik  

předseda školské rady 

 

 

........................................ 

Ing. Jitka Tkadlecová 

členka školské rady a zapisovatelka 

 

 


